
PROCES-VERBAL,

Încheiat azi 14.05.2014 orele 1100 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna
mai 2014 ,conform convocatorului înregistrat la nr. 1922 din 12.05.2014 .

La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul
local .În sală mai este prezent dl.Tîrcă Stelian.

Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este
aprobat cu unanimitate de voturi.

Domnul preşedinte de şedinţă prezintă ordinea de zi pe care o supune spre
aprobare.

1.Proiect de hotărâre cu privire la la realizarea serviciilor de proiectare
pentru obiectivul  MODERNIZARE DRUM COMUNAL DC 25 IBANESTI-
MIESTI,L=2200 ml,IN COMUNA CUNGREA,JUD.OLT,faza STUDIU DE
FEZABILITATE,documentatie tehnica pentru obtinerea certificatului de urbanism
DTCU.                                          Iniţiator:primar-Alexe Dorel

Raportează:Condoiu Cecilia Ionela
2.Discuţii,întrebări,interpelări.
După aprobare ,se trece la prezentarea referatului întocmit ,după care se fac

înscrieri la cuvânt.
Dl.Niţi:1,5 miliarde ,e ceva.
D-na contabil:E pe mai mulţi ani.
Dl.Săndulescu:Deci recepţia lucrării se va face în 2017.
D-na contabil:Nu neapărat.Când se termină lucrarea.Se va face numai din

bugetul local.
Dl.Săndulescu:Cu aproximaţie la ce sumă se ridică înrteaga lucrare?
Dl.Stancana:La vreo 16 miliarde.
D-na Dicu:Dacă nu faceţi şanţuri,nu faceţi nimic.
Dl.Nicolescu:Ce se face ,panta până la intrarea in Mieşti?
Dl.Săndulescu:Este o investiţie de anvergură.Nu cred că am avut una de

asemenea calibru,cu realizare în trei ani.Se va face un trafic normal.Vă atrag
atenţia,ca şi în legislatura trecută,ca să faceţi această lucrare la pachet cu şanţuri
,rigole,podeţe,pentru preluarea apelor pluviale.Acestei investiţii să i se facă o
popularitate ca să ştie şi consiliul judeţean de efortul făcut de comuna Cungrea,că
acolo este un drum judeţean şi că ar putea unifica DJ 546E cu DC 25 pentru a avea
mai mult impact.

Dl.Popa:Eficienţă,nu impact.
Dl.Săndulescu:Sunt de acord.Aş vrea să vă pun în gardă şi cu SF.Din

exemplul anilor trecuţi s-au făcut multe cheltuieli degeaba,fără ca investiţia să aibă
loc.

Dl.Tudosiea:Ar trebui făcute şi în celelalte sate.
D-na Dicu:Spătaru e izolat.
Dl.Săndulescu:Ar fi bine dacă se poate lărgi drumul.
Dl.Stancana:Are 6 m.
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Dl.Popa:Eu salut iniţiativa primarului în ceea ce priveşte această lucrare de o

asemenea dimensiune pe raza comunei,precum şi curajul pentru o asemenea
răspundere numai din fonduri locale.Lucrarea e  etică , morală şi legal se va încadra
în toate normele.Să facem o treabă de la cap la cap,cu dalarea şanţurilor.Faptul că
banii sunt din bugetul local ,pentru locuitori e cea mai mare satisfacţie că se face
ceva.Rămân însă defavorizaţi cetăţenii celorlalte sate ale comunei.Realizarea
acestui obiectiv cu buget multianual e una benefică pentru că primăria mai poate
angaja şi alte lucrări,dacă găseşte surse de finanţare.Am o propunere,dacă se trece
la treabă, să se facă cu toata viteza înainte să se arate lumii că şi noua conducere
face ceva,pentru că eram într-o perioadă de colaps şi nu se făcea nimic.

Ca urmare a ploilor abundente căzute ,drumul care leagă proprietăţile din
deal sunt distruse .Pe Văratic nici cu piciorul nu poţi trece.

Dl.Vizonie:Ar trebui făcut şi la Plute.
Dl.Popa:Despre campanie pot spune că nu e atât de fierbinte,pentru că nu

sunt alegerei locale,dar e una cu miză.Noi consilierii locali ar trebui să ne alegem
bine cuvintele când vorbim cu electoratul sau între noi.

Dl.Stancana:După cum aţi văzut în sală mai este prezent şi dl.Tîrcă.Ar fi bine
să-i ascultaţi doleanţele şi apoi să discutăm despre problemele noastre.

Dl.Tîrcă:Am depus o cerere la primărie prin care am solicitat să fiu angajat
la tata,care este persoană cu handicap,că dacă moare să pot şi eu beneficia de ajutor
de şomaj.

D-na contabil:Nu se poate pentru că, anual se aprobă nivelul maxim pentru
cheltuielile de personal şi nu avem fonduri.

Dl.Tîrcă:Eu aştept să moară tot satul să mă angajez?
Dl.Nicolescu:Nu luaţi indemnizaţie?
Dl.Tîrcă:Ba da,dar aş vrea cu carte de muncă.
D-na contabil:Noi luna asta o să cerem bani pentru asistenţii personali pentru

că nu ne ajung.Cei de la finanţe nu au ţinut cont de majorările salariale aprobate,
atunci când au modificat salariul minim pe economie.

D-na secretar:Opţiunea pentru asistent personal sau indemnizaţie o face
persoana cu handicap în faţa Comisiei de evaluare .Suma este aceeaşi.

Dl.Săndulescu:La asistenţii personali se plăteşte salariul plus obligaţiile către
stat.Primăria în colaborare cu cei de la Slatina,merge pe principiul acordării
îndemnizaţiei,în care nu intră şi obligaţiile şi astfel s-a creat un separatism între
ele.Vina ne aparţine.Daţi-i răspuns omului şi dacă e nemulţumit să se adreseze
instanţei.

Dl.Ţîrcă părăseşte sala.
Dl.Stancana:În mandatul meu am făcut un proiect,dar am pierdut alegerile şi

Murguleţ a mai făcut unul,dar a pierdut momentul şi nu s-a făcut.Acum trebuie
făcut din nou pentru că trebuie separat de DC 35.Având orientarea est-vest e
obligatoriu să-l facem cu asfalt şi nu cu beton pentru că e panta mai mare de 10% şi
obligatoriu se fac şanţuri dalate.

Aţi văzut ce de folos a fost podul de la şcoală.La Spătaru nu s-a putut circula.
D-na Dicu:Spătaru l-aţi izolat de tot.



-3-
Dl.Stancana:Primarul a făcut acest pas pentru că i s-a promis un km de asfalt

la Spătaru şi canalizare .Timpul va dovedi dacă pasul făcut de primar e foarte bun
sau dacă e un pas greşit.

Dl.Popa:Şi trece la loc.
D-na Berbecaru:Ce facem cu Spătaru?
Dl.Stancana:Mai facem un pod.
D-na Berbecaru:Când?,pentru că moare tot satul până atunci.
Dl.Popa:Canalizare nu putem face decât din fonduri europene.
Dl.Stancana:La Spătaru a apărut şi o alunecare foarte urâtă pe magistrală.De

ieri s-a dat drumul la circulaţie ,dar numai pentru maşinile mici.
Dl.Popa:Soţia directorului general e candidata noastră la europarlamentare.

Ar fi bine să se insiste pentru refacerea acestui drum.
Se supune la vot proiectul de hotărâre ,care este aprobat cu 11 voturi pentru.
Se declară închise lucrările şedinţei.

Preşedinte,                                 Secretar,
Florentin TUDOSIEA                 Gabriela ANDRONIE


